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ÄRADE GÄSTER OCH FöRENI NGSME DLEMMAR:

VI HAR NU SAMLATS FÖR ATT FIRA SÖDRA ÅRSTALUNDENS 60-ÅRIGA TILLVARO. SÅDANA

TILLSTÄLLNINGAR HAR ALLTID HÅLLITS VID JÄMNA TIOTAL ÅR SAMT

NÄR FÖRENINGEN FYLLDE 25.
(

VID SÅDANA TILLFÄLLEN PASSAR DET BRA ATT TÄNKA EFTER VAD SOM HÄNT 

SEDAN SIST. NÄR FÖRENINGEN FIRADE 50 ÅR HÖLL ALVAR SVENSSON ETT TAL 

MED BLICKAR TILLBAKA PÅ VAD SOM VARIT. HAN TALADE OCKSÅ OM NULÄGET 

OCH SA:

"DEN HÄR OVISSA TILLVARON SOM VÅR FÖRENING HELA TIDEN HAR KÄMPAT MED
(- OCH KANSKE FÅR FORTSÄTTA MED ÄR HÄMMANDE. DET BLIR LIKSOM INGEN IDE 

ATT SATSA NÅGOT PÅ STUGOR OCH UPPSNYGGNING.

MED ETT HOPP OM ATT FÖRENINGEN SKALL FÅ LEVA VIDARE HÖJDE DOM SEDAN 

SINA GLAS OCH SKÅLADE FÖR EN LYCKLIG FRAMTID MED FLERA JUBILEER:
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DOM MÅSTE HA SKÅLAT RÄTT ORDENTLIGT EFTER VAD JAG FÖRSTÅR.

SÅ MÅNGA STORA OCH GLÄDJANDE HÄNDELSER SOM INTRÄFFAT SEDAN DESS

( HAR VÄL ALDRIG HÄNT UNDER NÅGON TIOÅRS-PERIOD I FÖRENINGENS _HISTORIA.

·OMRÅDET ÄR NU INLAGT I STADSPLAN SOM ETT SPECIALOMRÅDE FÖR KOLONI

TRÄDGÅRDAR.

ANTALET LOTTER HAR UTÖKATS FRÅN 34 TILL 45.

STAKET, TRAPPOR, VÄGAR HAR BYGGTS OCH ANLAGTS AV STOCKHOLMS STAD. 

FÖRENINGEN HAR BYGGT TOALETTER, SOPRUM, FÖRRÅD OCH INTE MINST

ETT FÖRENINGSHUS.

ALL DEN OVISSHET SOM ALVAR DÅ TALADE OM ÄR NU BORTA.
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(HEJA, HÖJ RÖSTEN:)

NÄR MAN LÄSER I GAMLA PROTOKOLLSBÖCKER SLÅS MAN AV ATT 

FESTERNA HÅLLITS I RÄTT OLIKA SINNESSTÄMNING.

UBILEUMS

ÅR 1937- INFÖR 20-ÅRSJUBILEET - MÅST

I KASSAN FANNS BARA 39 KRONOR OCH 67 <:>
ETT EXTRA MÖTE INKALLAS 

BERÄKNAD FEST SKULLE

KOSTA 144 KRONOR. 

I DET FRIA.

FRÅGAN LÖSTES GENOM ATT FESTEN SKULLE HÅLLAS

1937VAR FÖR ÖVRIGT ETT KRISARTAT ÅR FÖR FÖRENINGEN. DET ÅRET

SADES EN HEL DEL KOLONISTER UPP PÅ GRUND AV SKOL- OCH JÄRNVÄGSBYGGET.

1947- 30-ÅRSJUBILEET - OM DETTA FINNS NOTERAT ATT BESLUTET OM ATT 

GE FRIPLÅTAR TILL DET TIOTAL MEDLEMMAR SOM SKULLE HEDRAS MED UT

MÄRKELSER MÅSTE ÅTERTAS PÅ GRUND AV DE ENORMA ÖVRIGA KOSTNADERNA. 

VAD SOM MENADES MED iNORMA ÖVRIGA lKOSTNADER" VET JAG INTE SÄKERT,



AKTIVITET OCH SOM HELT HAR SKINGRAT DEN OVISSHET ALVAR DÅ TALADE OM,

FÖRR VAR TRÄDGÅRDSKOLON IER NÅGOT SOM KUNDE TOLERERAS SÅ LÄNGE MAN 

INTE HADE TÄNKT ANVÄNDA MARKEN TILL NÅGOT ANNAT. NU HAR TRÄDGÅRDS-
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(HEJ, HEJ, UPP MED HAKAN!)

MEN VID ETT SENARE SAMMANTRÄDE KONSTATERAS ATT DEN FÖR 30-ÅRSFIRANDET 

INGIVNA ANSÖKAN TILL SYSTEMBOLAGET HADE AVSLAGITS - SPRITEN VAR DÅ 

RANSONERAD. ORDFÖRANDEN GAVS UPPDRAG ATT ÖVERKLAGA 'TILL DEN VERKAN 

DETTA HAVA KAN." SKULLE INTE ÖVERKLAGANDET LYCKAS FICK MAN ORDNA 

SAKEN PÅ PRIVAT VÄG, VILKET EJ ANSÅGS OMÖJLIGT MEN KOSTSAMT.

ÅR 1957 - OM 40-ÅRSJUBILEET - FINNS FÅ UPPGIFTER, MEN 10 KRONOR

PER PERSON SKULLE FESTEN KOSTA. HR OCH FRU BERGMAN INBJÖDS - VILKA 

DOM VAR KANSKE-NÅGON AV ER VET!

1967 - JA DÅ ÄR VI ÅTER 

EFTER SOM EN FÖRÄNDRING

DÄR JAG BÖRJADE. DET MÅSTE HA VARIT STRAX 

INTRÄFFADE. EN FÖRÄNDRING SOM UTLÖST EN ENORM
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KOLONIERNA FÅTT ETT EGENVÄRDE OCH ÄR ETT SKÄL TILL MARKANVÄNDNING.

STATENS PLANVERK HAR GIVIT UT EN RAPPORT OM KOLONITRÄDGÅRDAR OCH 

ODLINGSLOTTER. DEN ÄR TÄNKT SOM EN VÄGLEDNING TILL KOMMUNERNA OM

HUR DE BÖR ORDNA MED SIN PLANERING AV KOLONITRÄDGÅRDAR OCH ODLINGS

LOTTER.

DÄR SLÅS FAST ATT KOLONIVERKSAMHETEN HAR BLIVIT ERKÄND 

TILL GAGN ÄVEN FÖR DEM SOM INTE ODLAR.

I STADSMILJÖN

I SIN SKRIFT REKOMMENDERAR PLANVERKET ATT DEN KORTASTE KONTRAKTSTIDEN 

BÖR VARA 25 ÅR FÖR LOTT MED STUGA OCH 10 ÅR FÖR ODLINGSLOTT.

DOM TRYCKER OCKSÅ HÅRT PÅ ATT KOLONITRÄDGÅRDAR OCH ODLINGSLOTTER SKALL 

PLACERAS NÄRA BOSTÄDERNA OCH REKOMMENDERAR FEM KILOMETER SOM LÄNGSTA 

AVSTÅND.
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ALLT DETTA GER TRYGGHET INFÖR FRAMTIDEN. JAG HAR IBLAND TÄNKT ATT 

FÖRHÅLLANDET MED VÅR 60-ÅRING, FÖRENINGEN, KANSKE ÄR DETSAMMA SOM 

FÖR EN PENSIONÄR. SOM EN MÄNNISKA SOM I HELA SITT LIV FÅTT SLITA 

FÖR SITT UPPEHÄLLE OCH SIN EXISTENS OCH SOM TILL SIST FÅR UPPLEVA 

DEN TRYGGHET SOM PENSIONERINGEN INNEBÄR.

HUR UPPLEVER EN PENSIONÄR SIN TRYGGHET?

ALLA UPPLEVER DEN INTE PÅ SAMMA SÄTT. EN DEL SLÅR SIG TILL RO,

NJUTER SITT OTIUM - SOM DET HETER. ANDRA LEVER I STÄLLET UPP OCH 

BLIR MER AKTIVA. FAST NU MED SÅDANT DOM TIDIGARE VARIT FÖRHINDRADE

FRÅN PÅ GRUND AV ARBETE FÖR SIN FÖRSÖRJNING.

VÅR FÖRENING HOPPAS JAG HÖR TILL DEN SENARE KATEGORIN. MYCKET TYDER

PÅ DET. SÅ SNART DET BLEV KLART ATT KOLONIOMRÅDET SKULLE FÅ VARA KVAR 

BÖRJADE UPPRUSTNINGEN. ÄN ÄR ARBETET INTE AVSLUTAT. MEN NÄR DET ÄR

KLART VAD HÄNDER DÅ? VAD SKALL VI DÅ GÖRA?
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VAD SKALL FÖRENINGEN GÖRA I FRAMTIDEN? 

VAD SKALL VI GÖRA MED FÖRENINGEN?

(
(HEJ, HÖJ RÖSTEN:)

SKALL VI FÖRSÖKA EXPANDERA OCH BLI FLER. DET FINNS JU MARK OMKRING 

VÅRT OMRÅDE SOM NYTTJAS BÄTTRE OM DÄR LÄGGS KOLONILOTTER. OMRÅDET 

KRING ÖVNINGSHUSET T EX, GÖR NU INGEN MÄNNISKA GLAD - MÖJLIGEN EN 

DEL LJUSSKYGGA INDIVIDER. STANS SKÖTSEL ÄR INTE DEN BÄSTA. JAG

(

BLIR LEDSEN VARJE GÅNG JAG GÅR 

FÖRBI STANS OGRÄNSPLANTERINGAR

TILL OCH FRÅN MIN LOTT OCH PASSERAR

INTILL PARKVÄGEN NED MOT KOLONIOMRÅDET, •

- BEHÖVER HELA DEN VARA EN HUNDRASTPLATÄNGEN MELLAN OSS OCH JÄRNVÄGEN

VI HAR JU PLANVERKETS ORD PÅ ATT KOLONILOTTER ÄR TILL GAGN ÄVEN FÖR DEM 

SOM INTE ODLAR. DET HAR JAG FÖR MIN DEL TYCKT LÄNGE.

JAG KOMMER IHÅG NÄR JAG KOM TILL STOCKHOLM I BÖRJAN PÅ 50-TALET. JAG 

GJORDE LUMPEN DÅ. EN GÅNG ÅKTE VI FÖRBI ETT KOLONIOMRÅDE - JAG VET
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INTE VAR - MEN JAG KOMMER IHÅG DOM SMÅ STUGORNA MED VÄLSKÖTTA 

TRÄDGÅRDAR. ALLTSEDAN DESS HAR JAG ALLTID BLIVIT GLAD ÅT DEN

HEMTREVNAD I EN LITEN MÄNSKLIG SKALA SOM ETT KOLONOMRÅDE UTSTRÅLAR. 

OM VI NU INTE KAN ÅTERTA DEN MARK SOM SKOLAN OCH JÄRNVÄGEN HAR

TAGIT IFRÅN OSS, SÅ KAN VI VÄL FÖRSÖKA FÅ DEN VANSKÖTTA MARKEN

I NÄRHETEN. JAG KAN DÅ INTE TÄNKA MIG ANNAT ÄN ATT DET VORE TILL 

GLÄDJE FÖR ALLA OCKSÅ FÖR STAN, SOM JU ÄR MARKÄGARE. DÄR HAR VI ETT 

MÅL VI KAN ARBETA FÖR,

EN DEL MER FRAMÅTSEENDE INOM KOLONITRÄDGÅRDSRÖRELSEN HAR PEKAT PÅ

PLANVERKET KONSTATERAR OCKSÅ ATT MEDELÅLDERN ÄR HÖG BLAND KOLONISTERNA, 

MEN HAR OCKSÅ KONSTATERAT ATT DETTA BEROR INTE PÅ UNGDOMENS

OINTRESSE, UTAN PÅ ATT DE SOM EN GÅNG KOMMIT ÖVER EN KOLONILOTT BE-

-.HÅLER DE_N - TACKA FÖR DET:

ETT PROBLEM SOM BEHÖVER LÖSAS, FÖRENINGARNA HAR EN ÅLDERSSAMMAN

SÄTTNING SOM ÄR HÖG, KOLONITRÄDGÅRDSRÖRELSEN BEHÖVER FÅ IN MER UNGDOM.
r-
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MEN FUNNES DET FLER LOTTER SKULLE DE UNGA INTRESSERADE

FÅ PLATS, VÅRT OMRÅDE HAR JU UTÖ KATS MED 11 LOTTER.DÄR

DEL UNGA KOMMIT IN. EN FÖRYNGRING KAN ALLTSÅ SKE GENOM

MEN KAN OCKSÅ PÅVERKAS GENOM VAL AV KOLONIST NÄR NÅGON

LEDIG,

OCKSÅ 

HAR EN

FLER LOTTER 

LOTT BLIR

DETTA MED ÅLDER ÄR INTE NÅGOT NEGATIVT - TVÄRTOM, DET ÄR BLAND 

VÅRA ÄLDRE MEDLEMMAR SOM ODLARKUNSKAPEN FINNS. DEN KUNSKAP SOM

SKALL GÅ VIDARE TILL BARN OCH BARNBARN, MEN DET MÅSTE DÅ GES MÖJLIGHET 

FÖR BARN OCH BARNBARN ATT FÅ KOLONILOTT.

JAG JÄMFÖRDE FÖRUT FÖRENINGEN MED EN PENSIONÄR.

MEN PÅ EN VÄSENTLIG PUNKT HALTAR EN SÅDAN JÄMFÖRELSE.

VI MÄNNISKOR ÅLDRAS OCH KAN INTE BLI HUR GAMLA SOM HELST. MEN NU VET 

VI ATT DET KAN VÅR FÖRENING BLI.
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VI VET NU ATT DET VI OCH FÖRENINGEN GÖR - DET BLIR BESTÅENDE. 

BESTÅENDE FÖR ALL FRAMTID. DET ÄR EN SKÖN KÄNSLA MEN NÅGONTING 

SOM FÖRPLIKTIGAR.

LÅT OSS TÄNKA PÅ DET NU OCH I FRAMTIDEN. LÅT ODLANDETS GLÄDJE -

- DEN SOM VI ALLA HAR GÅ I ARV TILL KOMMANDE SLÄKTLED.

LÅT OSS HOPPAS ATT NÄR FÖRENINGEN FYLLER 80,90 OCH 100 ÅR, ATT 

DEN DÅ ÄR STÖRRE, MEN FORTFARANDE UNGDOMLIG.

LÅT OSS NU HÖJA EN SKÅL FÖR DEM SOM HAR VARIT, DEM SOM ÄR OCH

SOM HAR GJORT DET MÖJLIGT FÖR OSS ATT LÅTA KOLONIOMRÅDET GÅ I ARV 

TILL KOMMANDE SLÄKTLED.

SKÅ L
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